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Abstract (en)
[origin: US4840310A] In a fuel injection nozzle for an internal combustion engine, a valve needle and a valve needle spring are provided, in which
the valve needle can be opened against the force of the valve needle spring (6). In the valve needle spring chamber (8) a displacer piston (7)
is arranged so as to overlap the valve needle spring (6), which piston clears a displacing volume after a pre-injection so that the pre-injection is
separated from the main injection.

Abstract (de)
Bei einer Kraftstoffeinspritzdüse für Brennkraftmaschinen ist eine Düsennadel sowie eine Düsennadelfeder angeordnet, wobei die Düsennadel
entgegen der Kraft der Düsennadelfeder (6) geöffnet werden kann. Im Düsennadelfederraum (8) ist ein Ausweichkolben (7) die Düsennadelfeder (6)
übergreifend angeordnet, welcher nach einer Voreinspritzung ein Ausweichvolumen freigibt, so daß die Voreinspritzung von der Haupteinspritzung
getrennt wird.
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